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W sprawie przeformułowania kierunku Rysunek naWydziale Malarstwa na tok jednolity magisterski.

Na podstawie przesłanych przez Panią Dziekan dokumentów na skrzynkę mailową Samorządu
Studenckiego:

- Program studiów,
- Program studiów i efekty uczenia się,
- Obsada kierunku Rysunek,
- Warunki rekrutacji,
- Efekty kształcenia

Oraz spotkania online (na platformie Teams), które odbyło się 13. kwietnia (czwartek) bieżącego roku, w
którym udział wzięli wszyscy chętni członkowie Rady Samorządu Studenckiego oraz Pani Dziekan dr hab.
Marta Borgosz. Na podstawie przedstawionego przez Panią Dziekan opisu formy w jakiej funkcjonował
dotychczasowy 3-letni tok studiów (licencjacki), opisu motywacji które wpłynęły na chęć zmiany
przyjętego toku studiów oraz opisu nowej formy toku studiów (magisterskiego). W trakcie prezentacji
członkowie Rady Samorządu Studenckiego mieli okazję zadawać pytania. Na końcu spotkania odbyło się
głosowanie w czasie którego nie pojawiły się niegatywne opine.

Uważamy, że przesłane przez Panią Dziekan dokumenty zostały przygotowane z należytą
starannością, a program studiów został odpowiednio przemyślany. Na szczególne uznanie zasługuje
kompleksowe opisanie każdego z podpunktów. Uważamy, że dużymi atutami przedstawionych nam
założeń przejścia kierunku Rysunek na tok Magisterski są:

1. Program studiów

- Nacisk na całościowe i multidyscyplinarne podejście do nauki. Czego skutkiem jest
wyjście daleko poza powszechnie przyjęte ramy czym jest wspomniane medium - w
programie studiów znajdują się przedmioty takie jak: Media Elektroniczne, Rysunek
Zawodowy �Komiks, Rysunek w architekturze, Rysunek komercyjny), czy Podstawowy
Rysunek z Elementami Anatomii (którego częścią są wizyty w prosektorium)

- Nacisk na to, aby student zdobył wiedzę niezbędną do pracy zawodowej (np: wycena
pracy, jak rozmawiać z klientami w ramach zajęć “Rynek Sztuki”.

- Otwarcie się na kursy dostępne na innych wydziałach. Dzięki czemu każdy student jest w
stanie bardziej precyzyjnie dostosować tok studiów do swoich potrzeb oraz
zainteresowań.

2. Konsultacja przeformułowania kierunku Rysunek z aktualnie studiującymi studentami.



3. Tryb studiów:
- Studia 5-letnie (magisterskie)

W związku z powyższym, Rada Samorządu Studenckiego pragnie wyrazić poparcie inicjatywy
przeformułowania kierunku Rysunek na Wydziale Malarstwa z licencjackiego trybu studiów na tryb
jednolity magisterski.


